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Prosjektleiar for Muligheitsstudiet på Hjeltnes

Takk for svaret 

Det var fint med denne oversikten du gav oss, og oppklaringa.

Viktig for alle at me veit kven som skal jobba med kva, og kva me kan utala oss om.

Då veit me meir kor innspela våre kan rettast. Ikkje setja fokus der ein treng arbeidsro, og der 
arbeidsoppgåvene  allereie er delegert. 

Intensjonen vår har heile tida vore å utnytta moglegheitene skulen har, og koma med spørsmål og idear som 
kan gagna forutsigbarheit for personalet, og  skulen si framtid.

Som tidlegare sakt er Fagforbundet svært glad for at me har fått Muligheitstudiet, og ynskjer sjølvsagt ikkje å 
hindra arbeidet framover. 

Håper inderleg at me ikkje vert oppfatta på ein negativ måtte, då alt me vil, er å vera ein bidragsytar.

Mvh 

Fagforbundet

V/ jan Ludvig Jordal

Dette skrivet vert også gitt til Kåre Olai , slik at prosjektgruppa kan sjå svaret vårt

Feil! 
Filnavn 
er ikke 
angitt.
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